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Kevin Strootman był wczoraj bohaterem konferencji prasowej, która

odbyła się tuż przed popołudniowym treningiem. 

 

Kilka dni temu powiedziałeś, że czujesz się dobrze. W jakim punkcie jest

powrót do stuprocentowej kondycji?

- Świetne pytanie. Fizycznie czuję się dobrze, ale różnicą jest być wyleczonym w stu

procentach a być w topowej formie. Trener dobrze powiedział, że potrzebuję gry,

aby wrócić do formy. Fizycznie czuję się dobrze i jestem zadowolony.

 

Grałeś w pierwszym meczu z opaską kapitana i trener powiedział, że jesteś

liderem. Czujesz odpowiedzialność?

- Tak, chcę zawsze pomagać drużynie, ale mamy trzech kapitanów. Chcę zawsze

pomagać drużynie, ale muszę być w świetnej formie, aby to robić. Chcę pomagać

graczom i nie mogę tego robić, jeśli nie będę w formie.

 

Pięć mistrzostw z rzędu Juventusu, świetne mercato, Pjanic...

- Kto? [śmiech - dod.red.].

 

Będzie gra o drugie miejsce?

- Roma musi zawsze walczyć o scudetto, oni wygrali ostatnich pięć tytułów, ostatnie

dwa-trzy z łatwością i pozyskali wielkich graczy. My musimy skoncentrować się na

naszych meczach, musimy je wygrać. Gramy dwa razy z Juve i musimy się dobrze

spisać. Mają wielki sposób, ale musimy z nimi walczyć.

 

Van Gaal powiedział, że jesteś jednym z niewielu pomocników, którzy

mogą wygrać w pojedynkę mecz. Jak daleko jesteś od zmieniania wyników

meczów w pojedynkę?

- Zawsze miałem z nim dobre relacje, jest świetnym trenerem, wygrał wszystko.

Pięknie jest słyszeć coś takiego z jego ust, ale nie zgadzam się, gdyż w piłce

potrzebna jedenastu graczy, być może 23, wszystkich, gdyż jak powiedziałem

wcześniej, chcę pomóc drużynie. Nie należę do tych, którzy zdobywają trzy gole w
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meczu. Inni mogą tak mówi, ale tak nie jest, to nieprawda, że wygrywa się mecz w

pojedynkę.

 

 

Czujesz, że możesz być graczem, który poprowadzi zespół i wypełni lukę

po Pjanicu?

- W ostatnich dwóch sezonach zagrałem pięć meczów i nie pomogłem drużynie.

Graliśmy dobrze dlatego, że inni grali dobrze. Nie chcę mówić o liderach, chcę grać i

wrócić do formy, być gotowym w stu procentach i to jest dla mnie najważniejsze.

Mamy trzech kapitanów i tylu wystarczy. Zagrałem w tylko pięciu meczach, w 40

ogółem w Romie i chcę rozegrać dużo więcej spotkań, aby być ważnym dla drużyny.

Nie jestem tak ważny jak się pisze.

 

Procentowo w jakiej jesteś formie? Na jakiej pozycji czujesz się najlepiej?

- Fizycznie czuję się dobrze, aby wrócić do formy muszę rozegrać wiele meczów i do

tej pory tego nie zrobiłem. Kolano ma się dobrze, lekarze zrobili świetną pracę, gdyż

w ostatnich dwóch latach czułem się bardzo źle. Chcę grać, tylko tyle, nie ma

problemu jeśli trener wystawi mnie w obronie czy w ataku. Chcę dać z siebie

maksimum. Czuję się dobrze w środku pola, mamy wielu pomocników, którzy zrobili

w poprzednim sezonie świetną robotę.

 

Otrzymałeś już propozycję nowego kontraktu? 

- Mój agent rozmawia z Romą, mamy dobre relacje, ale powiedziałem kierownictwu,

że chcę się koncentrować na grze, to jest ważne, a nie kontrakt. Zawsze czułem

wsparcie klubu i chcę dla niego wrócić na boisko. Mam kontrakt i oni to wiedzą,

chcę po prostu grać, nic więcej.

 

Jakie są różnicę między Spallettim i Garcią?

- Są inni, ale dziwnie jest porównywać dwóch świetnych trenerów. Robimy więcej

pracy taktycznej ze Spallettim, ale robiliśmy to również z Garcią. Podoba mi się jak

pracuje Spalletti, mamy za sobą dziesięć treningów, ale musimy jeszcze mocno się

poprawić, to normalne. Musimy być gotowi na 15 sierpnia, gdyż dla mnie są to
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najważniejsze mecze w sezonie. Ciężko pracujemy.

 

Mówiąc o Pjanicu, poszedłbyś kiedykolwiek do Juventusu?

- [śmiech - dod.red.] Nie, ja nie.

 

Spalletti ustawia ciebie w trójce pomocników na prawej stronie. Jak się

czujesz na tej pozycji? Komentarz na temat Wijnalduma?

- Lewa czy prawa strona, bez znaczenia. Grałem tak w PSV i także dwa lata temu.

Wijnaldum jest dobrym graczem, znam go od małego, grałem z nim, był dobrym

graczem. Mamy dobrych pomocników, jest świetny, jednak musicie pytać

kierownictwa czy przyjdzie czy nie.

 

Jak widzisz nową reprezentację Blinda? Czujesz się liderem?

- Również na to ciężko odpowiedzieć, grałem w zaledwie trzech meczach

sparingowych. Gra dla twojego kraju jest zawsze czymś szczególnym. Również

Holandia powinna grać na Euro i powinna grać na Mundialu. Będzie ciężko, ale

zrobię wszystko, aby pomóc drużynie narodowej. Chcę grać dobrze dla nich i dla

Romy, pomóc kolegom. Tak jak tutaj mamy De Rossiego, Tottiego, Florenziego,

Nainggolana, w Holandii mamy Van Persiego, Snejidera. Chcę tylko grać, nie nosić

opaskę kapitana.
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